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Refleksja na temat starości
[Jak to jest mieć sto lat?] Bo ja wiem? Człowiek się troszeczkę zmienia, trochę myśli
o tym, że to już tyle czasu. Jak będzie dalej? Po co? Właściwie nawet po co tyle
czasu człowiek żyje? Widocznie tak musi być.
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